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Abstract (en)
[origin: WO9203145A1] The present invention provides a method of treating viral infection in a mammal. The method comprises administering
an anti-TNF ligand either alone or in combination with TNF to the mammal. The anti-TNF ligand is characterised in that when it binds to TNF the
biological activity of the TNF is modified. The present invention further provides a composition for use in treating viral infections in a mammal.

Abstract (fr)
Procédé de traitement d'une infection virale chez un mammifére. Le procédé consiste a administrer au mammifére un ligand anti-facteur alpha
de nécrose tumorale (TNF), le ligand étant seul ou associé au TNF. Le ligand anti-TNF est caractérisé en ce que, lorsqu'il se lie au TNF, l'activité
biologique de celui-ci se modifie. On a également prévu une composition destinée au traitement des infections virales chez un mammifere.
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